


有關更新退休基金手機應用程式之通告

尊敬的客戶:

茲通知閣下，工銀(澳門)退休基金管理股份有限公司在手機應用程式提供“非強制性中央公積金制度”（央積金）管理服務的功能，於2022年9月14日進行版本升級，圖標的名稱由“央積金”變更為“退休基金”。


點擊新的“退休基金”圖標，閣下除了可使用原有央積金的服務外，還可使用“私人退休基金制度”（私退金）的服務，包括賬戶查詢、修改資料、基金調配及電子結單等功能。

如有任何查詢，歡迎致電客戶諮詢中心熱線 8398 2641。

工銀(澳門)退休基金管理股份有限公司謹啟
2022年9月13日

Notice on Optimizing of Pension fund Mobile App

Dear Customers,

We would like to inform you that the Non-mandatory Central Provident Fund System (CPF) management services of ICBC (Macau) Pension Fund Management Company Limited Mobile Banking App will be enhanced on 14th, September, 2022. The name of the icon  “CPF” will be replaced by “Pension Fund”.

You can access the services of the Private Pension Fund System as well as CPF by clicking on the “Pension Fund” icon, i.e. account enquiries, changing personal particulars, fund switching and downloading e-statements.

Should you have any enquiries, please feel free to call our customer hotline on 8398 2641.

ICBC (Macau) Pension Fund Management Company Limited
2022.9.13